








Naar aanleiding van de discussieavond op 2 juni 2022 in gehouden in zaal onder de toren te 
Wissenkerke aangaande de mogelijke invulling van het “aldi terrein” stuurde ik  

een aantal vragen.  

Op 17 juni 2022 ontving ik van op mijn vragen (gemarkeerd 6. En 7. Aangezien 
dit vraag zes en zeven van mijn gestelde vragen betrof) de hieronder weergegeven 
antwoorden (schuin gedrukt): 

 

6. Welke officiële rapportages (qua behoeftes) liggen er onder dit plan? 

Er zijn twee onafhankelijke makelaarsadviezen opgevraagd en zodoende hebben we twee 
rapporten ten grondslag liggen. De rapporten zijn van vorig jaar. Door wie de rapporten zijn 
gemaakt kunnen we nu niet beantwoorden om telefoontjes richting deze onafhankelijke 
makelaar te voorkomen. Verdere toelichting op de rapporten kunnen we mondeling geven. 

7. Wie zijn er allemaal gecontacteerd in deze rapportages? (Makelaars / woningbouw / 
gemeente / ondernemers?) en hoe? En hoe actueel is het? 

Marktonderzoeken worden door gerenommeerde makelaars uitgevoerd die kennis hebben 
van de woningmarkt op Noord-Beveland. De rapporten zijn van vorig jaar. Deze rapporten 
worden herijkt. 

Uit bovenstaande is dus op te maken dat er bij de totstandkoming van het plan zoals deze is 
gepresenteerd door de ontwikkelaar op 2 juni 2022 er in ieder geval een tweetal onafhankelijke 
makelaarsadviezen bestaan. Opgemaakt in het jaar 2021 en in 2022 zijn/gaan worden herijkt.  

Daarbij stelt dat het delen van deze rapporten niet kan, omdat men telefoontjes 
zou verwachten richting deze onafhankelijke makelaars. Tevens zou volgens  de 
mogelijkheid bestaan om mondeling het een en ander toe te lichten.  

Toevalligerwijs is  lid van de Dorpsraad in Wissenkerke en is er aangaande deze 
“makelaarsrapporten” al het nodige door de dorpsraad aangekaart. Derhalve weet ik dat er vanuit de 
gemeente tot op heden geen makelaarsrapporten zijn gedeeld, danwel mondeling zijn toegelicht en 
dat hier ook geen intentie meer voor is vanuit de gemeente of ontwikkelaar.  

Aangezien uw organisatie is genoemd als zijnde organisatie waar ik als burger een verzoek naar toe 
kan sturen, zoals omschreven in de sinds 1 mei 2022 actieve Wet open overheid (WOO), doe ik u het 
volgende verzoek aangaande deze wet (WOO):  

 

Graag ontvang ik, binnen de gestelde termijn van 4 weken, deze 2 makelaarsadviezen.  

Alsmede:  

Eventuele geactualiseerde (herijkte) versies van deze documenten. 

Alsmede:  

Alle tussen 1-1-2016 en heden (14-9-2022)  opgemaakte rapportages aangaande behoefte aan 
woningen, bedrijfshuisvesting die aangaande de invulling van het “aldi terrein” of daarmee te maken 
hebben, zijn opgesteld.  

 



Zoals  al in haar email aangeeft begrijp ik dat het 1 op 1 doorspelen van deze 
rapportages een bepaalde gevoeligheid met zich mee brengt. Ik ben echter van mening dat een 
geanonimiseerde versie, bijvoorbeeld door bedragen, (bedrijfs)namen, et cetera. “zwart te lakken” 
dit geen grote risico’s met zich mee brengt. In ieder geval niet de risico’s die een uitsluitingsgrond 
(zoals beschreven in de WOO)  vormen om deze documentatie niet openbaar te maken.  

Indien u naar aanleiding van mijn verzoek nog vragen heeft, kunt u mij bellen:  of 
bereiken via email:  
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